
Geachte Adviescommissie Maatwerkafspraken Verduurzaming Industrie, 

Ik ben -------- en woon in Wijk aan Zee in de regio IJmond. 

In 2005 ben ik in Wijk aan Zee komen wonen. Ik ken de IJmond goed  en ging er 
vanuit dat het rijk, de provincie en omgevingsdienst de staalfabriek goed in de 
gaten hield. Later bleek dit niet zo te zijn. De fabriek mocht zelfs hun eigen 
uitstootcijfers aanleveren. Gevalletje ‘wij van WC Eend’. 

Helaas kreeg ik 10 jaar terug een herseninfarct, ik raakte daardoor 50 procent 
arbeidsongeschikt. Hoewel ik wil verhuizen naar een schonere omgeving kan dit 
niet meer. Omdat een nieuwe hypotheek wordt alleen nog verstrekt op mijn 
inkomen uit arbeid . Ik kan letterlijk geen kant meer op. Ondertussen blijft Tata de 
omgeving vergiftigen en is er geen enkele verbetering, ook al zegt Tatasteel van 
wel. Ik geloof niet in de verduurzamingsplannen, ze hebben te vaak loze beloftes 
gedaan. 

Ik ben erg geschrokken van de uitkomsten van het meest recente 
depositieonderzoek van het RIVM op 28-03 jl. Opnieuw het zoveelste onderzoek 
waaruit blijkt dat ik en mijn geliefden door de uitstoot bij de productie van staal 
naast schade en overlast nog altijd gezondheidsrisico's lopen.

U heeft als Adviescommissie de grote verantwoordelijkheid om te adviseren over 
de verduurzaming van onder andere Tata Steel Nederland. Voor mij is 2030 te ver 
weg, zonder uitzicht op concrete verbetering van de luchtkwaliteit en mijn 
leefomgeving. Ik roep u op om de impact op mijn gezondheid, mijn geliefden en 
220.000 andere mensen in de omgeving van Tata Steel zwaarwegend mee te nemen 
in uw adviezen. 

'Zo niet nu, wanneer dan? Zo niet jullie, wie dan?' (Primo Levi)

De IJmond heeft recht op schone lucht en een gezonde omgeving. Laat ons niet 
stikken!


